
Referat fra bestyrelsesmøde       7.12.2021 

Tilstede: Mogens, Ingvar, Gitte, Søs, Estrid        Afbud Birgit 

 
1. referent:  
    Estrid referent, fremover laver vi beslutningsreferat  
  
2. Kontoudtog med kommentar.  
    Ser rimeligt ud.  
 
3..bageri - ovn m.m. 
    Bageriet har ønsket en ovn med varmluft med damp og stenbund m.m., hvilket vi har 
    sagt god for.     Ovnen kommer i morgen. Den skal stå op mod væggen til parkerings- 
    pladsen. Målet er at begge ovne kommer i brug 
 
4. Nær box 
    Vi har sagt god for at få opsat nær Box til pakker ved købmanden. Den skal stilles i  
    hjørnet ved siden af købmandsskiltet. Det er udgiftsfrit. Der er leverencer fra post nord, 
    Bring, BurdDeleveri, og DHL. Boxen bliver sat op efter jul.  
  
5. opsamling Coop 
    Der er udfordringer ved at chauffør ikke stiller varerne rigtig. Ingvar kigger på at lave 
    skilte tydeligere.  
     
    Vi har haft møde med Carsten Thomsen Coop. Vi vil af coop blive inviteret til møde 
    sammen med Feldballe købmandsbutik efter jul, da vi er med i projekt med 
    borgerdrevne butikker. Ift rabatter har vi fået to konto, både en erhvervs og en   
    privatkunde, så vi kan kigge efter de bedste rabatter.  
    Ift. varer, fint at varerne står i mellemgangen. Estrid spørger mejeriet om vi kan flytte    
    skabet til stolerum, så der bliver mere plads.  
 
6. arbejdsopgaver: 
    billede af de arbejdsopgaver der er i butikken sættes indtil videre i den grønne mappe. . 
  
7. ting der rør sig,  
    Ift. varme, skal vi lige tjekke mejeriet ift varmen. Obs på at tænde op i ovnen søndag 
 
8.møder fremover: 
   Fælles bestyrelsesmøde for de tre bestyrelser den 14 januar 
   Medarbejdermøde 22.2.2022 
   Bestyrelsemøde den 18.1.2022 
   Optælling af varer i købmandsbutikken d.2.1.2022 
 
9. evt.  
- Anne Grete fortæller at mosegårdes kød udgår. Hun undersøger, hvor vi kan få lokalt 
økologisk kød. godkende referatet  
- obs på tilskud til brugerstyrede butikker – på dagsorden i januar   
 
Referent Estrid  


